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Installation Instructions and
30" (76.2 cm)
36" (91.4 cm)
Retractable (Pop-up)
Downdraft Vent Systems
IMPORTANT:



Read and save
these instructions.
IMPORTANT:
Installer: Leave Installation Instructions with
the homeowner.
Homeowner: Keep Installation Instructions for
future reference.
Save Installation Instructions for local electrical
inspector's use.
Part No. 4329225/8284826 Rev. B
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Summary of Contents for Whirlpool GZ7930XGS0

Page 1 Installation Instructions and Use and Care Guide 30" (76.2 cm) 36" (91.4 cm)
Retractable (Pop-up) Downdraft Vent Systems IMPORTANT: Read and save these instructions.
IMPORTANT: Installer: Leave Installation Instructions with the homeowner. Homeowner: Keep
Installation Instructions for future reference. Save Installation Instructions for local electrical
inspector's use.

Page 2: Before You Start
Before you start... Your safety and the safety of others are very important. We have provided
many important safety messages in this manual and on your appliance. Always read and obey
all safety messages. This is the safety alert symbol. This symbol alerts you to potential hazards
that can kill or hurt you and others.

Page 3: Electrical Requirements
Electrical requirements IMPORTANT: Observe all governing codes and ordinances. It is the
customer’s responsibility: • To contact a qualified electrical installer. • To assure that the
electrical installation is adequate and in conformance with National Electrical Code, ANSI/NFPA
70 — latest edition*, or CSA Standards C22.1-94, Canadian Electrical Code, Part 1 and C22.2 No.

Page 4: Product Dimensions
Product dimensions 8-1/4" (21 cm) retractable vent height 27" (68.6 cm) for 30" (76.2 cm) vent
33" (83.8 cm) for 36" (91.4 cm) vent 3-1/4"x 10" (8.3 cm x 25.4 cm) 16" (40.6 cm) 16" (40.6
cm) INTERNAL BLOWER 9-3/8" MOTOR (23.8 cm) Cabinet dimensions...

Page 5 Countertop cutout dimensions 27-1/2" (69.9 cm) for 30" (76.2 cm) vent 33-1/2" (85.1
cm) for 36" (91.4 cm) vent A = 1/2" (12.7 mm) min. See cutout dimensions chart below. It is
recommended that the cooktop and vent cutouts be drawn on the countertop before making
any cutouts to avoid mistakes.

Page 6: Vent System
Vent system requirements Venting system must terminate to the outside. Do not terminate the
vent system in an attic or other enclosed area. Do not use 4" (10.2 cm) laundry- type wall caps
Do not use plastic or metal foil vent.

Page 7 6" (15.2 cm) round vent system 90° elbows 6 ft. (1.8 m) transition 2 ft. (0.6 m)
Maximum length = 35 ft. (8.9 m) 1 - wall cap = 0 ft. (0 m) 8 ft. (2.4 m) straight = 8 ft. (2.4 m) 2
- 90°...

Page 8 bracket for rear venting d. Remove screws attaching brackets to each side of blower.
Reposition brackets on blower as shown. Then reinstall screws. e. Reinstall blower in blower box
with mouth of blower pointing out open side of blower box. Secure blower to blower box with 6
Phillips-head screws.

Page 9 Turn the control knob on side of vent to check the operation and speed of blower. If
blower does not operate: • Check that filter or filters are pressed in as far as they will go. •
Check that circuit breaker is not tripped or house fuse blown.

Page 10 Recommended standard fittings 45° elbow = 90° elbow = 5 ft. (1.5 m) 2.5 ft. (0.8 m)
Installation steps Put on gloves and safety glasses. Place cardboard or another form of
protection on top of a flat surface where you can easily assemble the downdraft vent system.

Page 11 Insert retractable downdraft vent into countertop cutout. Two people are
recommended to support the weight of the downdraft vent during lifting. Position downdraft
vent so it is centered in cutout and parallel to edge of cutout. Check that downdraft vent is
vertical. Then attach lower support legs to cabinet floor with screws.

Page 12: Use And Care Information
Use and Care Information The retractable downdraft vent system is designed to remove smoke,
cooking vapors and odors from the cooktop area. For the best results, the vent should be
operating before cooking is started. If you use large or tall utensils, place them on the large rear
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element or burner surface.

Page 13 H. Replacement parts or repair labor costs for units outside the United States or
Canada. I. In Canada, travel or transportation expenses for customers who reside in remote
areas. WHIRLPOOL, INGLIS LIMITED, KITCHENAID FOR INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL
DAMAGES. Some states or provinces do not allow the exclusion or limi- tation of incidental or
consequential damages, so this exclusion or limitation may not apply to you.

Page 14 These parts will fit right and work right, because they are made to the same
exacting specifications used to build every new Whirlpool or KitchenAid appliance. To locate
factory-authorized parts in your area, call...

Page 15 Instructions d’installation et Guide d’utilisation et d’entretien Système rétractable
d’aspiration par le bas 76,2 cm (30 po) 91,4 cm (36 po) IMPORTANT : Lire et conserver ces
instructions. IMPORTANT : Installateur : Remettre les instructions d’installation au propriétaire
de l’appareil. Propriétaire : Conserver les instructions d’installation pour consultation ultérieure.

Page 16: Avant De Commencer
Avant de commencer... Votre sécurité et celle des autresest très importante. Nous donnons de
nombreux messages de sécurité importants dans ce manuel, et sur votre appareil ménager.
Assurez-vous de toujours lire tous les messages de sécurité et de vous y conformer. Voici le
symbole d’alerte de sécurité.

Page 17 Alimentation électrique IMPORTANT : Respecter les prescriptions de tous les codes
et règlements en vigueur. C’est au client qu’incombe la responsabilité de : • Contacter un
électricien qualifié pour l’installation. • Veiller à ce que l’installation électrique soit réalisée
d’une manière adéquate et en conformité...

Page 18 Dimensions du produit 21 cm (8 1⁄4 po) hauteur de déploiement/ rétraction 68,6 cm
(27 po) pour modèle de 76,2 cm (30 po) 83,8 cm (33 po) pour modèle de 91,4 cm (36 po) 8,3
cm x 25,4 cm (3 1/4 po x 10 po) 40,6 cm (16 po) MOTEUR DE...

Page 19 Dimensions de l’ouverture à découper pour la table de cuisson 69,9 cm (27 1/2 po)
pour modèle de 76,2 cm (30 po) 85,1 cm (33 1/2 po) pour modèle de 91,4 cm (36 po) A = 12,7
mm (1/2 po) min.

Page 20 Prescriptions concernant le système d’évacuation Le système doit décharger l’air à
l’extérieur. Ne pas terminer le conduit d’évacuation au-dessus d’un plafond ou dans un autre
espace fermé. Ne pas utiliser une bouche de décharge murale de 10,2 cm (4 po) normalement
utilisée pour un équipement de buanderie.

Page 21 Circuit d’évacuation de conduit rond, diam. 15,2 cm (6 po) coudes à 90° 1,8 m (6 pi)
raccord de transition 0,6 m (2 pi) Longueur maximum = 8,9 m (35 pi) 1 - bouche de décharge
murale = 0 m (0 pi) 2,4 m (8 pi) section rectiligne...

Page 22 cornière pour décharge par l’arrière d. Ôter les vis fixant les cornières sur chaque
côté du ventilateur. Modifier la position des cornières (voir l’illustration) ; réinstaller les vis. e.
Fixer de nouveau le ventilateur dans sa boîte; la bouche de décharge du ventilateur doit être
orientée vers le côté...

Page 23 Appuyer/maintenir la pression pendant quelques secondes sur le bouton de
commande au sommet du système d’aspiration. La section rétractable du système se soulève
et le ventilateur se met en marche. Positionner la garniture supérieure sur la section
rétractable; emboîter la garniture en place.

Page 24 Raccords standard recommandés Coude à 90° = Coude à 45° = 1,5 m (5 pi) 0,8 m
(2,5 pi) Étapes de l’installation Porter des gants et des lunettes de sécurité. Placer une feuille de
carton ou un autre matériau de protection sur une surface plane pour l’assemblage du circuit
d’évacuation.

Page 25 Lors de la pose des brides de fixation (sous le plan de travail) sur la face inférieure
du plan de travail, veiller à ne pas utiliser des vis trop longues qui pourraient perforer le plan de
travail lors du serrage. Fixer l’une des brides de fixation sous le plan de travail au niveau de
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l’angle avant supérieur...

Page 26 Information d’utilisation et entretien Le système rétractable d’aspiration par le bas a
pour fonction d’éliminer fumée, vapeurs de cuisson et odeurs au voisinage de la table de
cuisson. Pour obtenir les meilleurs résultats on doit faire fonctionner le système dès le début de
la période de cuisson.

Page 27 I. Au Canada, frais de déplacement ou de transport pour les clients qui résident dans
des régions éloignées. WHIRLPOOL, INGLIS LIMITÉE, KITCHENAID® ET KITCHENAID CANADA NE
SONT PAS RESPONSABLES POUR LES DOMMAGES FORTUITS OU INDIRECTS. Certains États ou
certaines provinces ne permettent pas l’exclusion ou la limitation des dommages fortuits ou
indirects de sorte que cette exclusion ou limitation peut ne pas s’appliquer dans votre cas.

Page 28 Inglis Limitée ou KitchenAid à l’adresse suivante : Service des relations avec la
clientèle 1901 Minnesota Court Mississauga, Ontario L5N 3A7 Pièce n° 4329225/8284826 Rév. B
© 2003 Whirlpool Corporation Succursales de service direct : COLOMBIE-BRITANNIQUE ALBERTA
ONTARIO Région d’Ottawa (à...
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